

The logo features the word "DERONS" in a stylized red font with a white outline, followed by the Chinese characters "德隆" in a bold, black, sans-serif font. The background of the entire page is a yellow-tinted photograph of a textile factory with rows of spinning machines.

宁波圣德隆进出口有限公司

NINGBO S.DERONS IMPORT&EXPORT CO.,LTD

地址: 中国浙江省宁波市鄞州区天童北路899号和邦大厦O座1509室

ADD: R1509,BLOCK C, HEBANG BUILDING, No.899 NORTH TIAN TONG RD, NINGBO, ZHEJIANG PROVINCE, CHINA

邮政编码 (P.C.) :315040

电话 (TEL) :86-574-87317886 传真 (FAX) : 86-574-87320238

URL: <http://www.sderons.com> Email: office@sderons.com

宁波朝阳纺织有限公司

NINGBO CHAOYANG TEXTILE CO.,LTD

地址: 宁波市鄞州区姜山镇景江路1272号

ADD: NO.1272,JINGJIANG ROAD,JIANGSHAN TOWN, YINZHOU AREA, NINGBO, ZHEJIANG PROVINCE, CHINA

上饶市德隆纺织有限公司

SHAORAO DERONS TEXTILE CO.,LTD

地址: 上饶市玉山县秀峰路18号

ADD: NO. 18, XIUFENG ROAD, YUSHAN COUNTY,SHANGRAO, JIANGXI PROVINCE, CHINA

The logo consists of the text "OEKO-TEX®" in a bold, black, sans-serif font, with "CONFIDENCE IN TEXTILES" in a smaller font below it. To the right is a circular icon with a gear-like pattern. Below the text is "STANDARD 100" in a large, bold, orange font, and "SHYO 114584 TESTEX" in a smaller, black font at the bottom.

OEKO-TEX®
CONFIDENCE IN TEXTILES
STANDARD 100
SHYO 114584 TESTEX

宁波圣德隆进出口有限公司
NINGBO S.DERONS IMPORT&EXPORT CO.,LTD



公司简介

COMPANY INFORMATION

宁波圣德隆进出口有限公司位于浙江省宁波市，是一家专业生产涤纶纱线、涤纶缝纫线的集团型企业，公司在宁波鄞州区、江西上饶市及金华永康市共拥有四家独立法人的纺纱和织布企业，并拥有一家独立法人的漂染企业。公司现总占地面积 20 万多平方，现有职工 2000 余名；拥有 25 万锭纺纱设备，其中有德国赐来福的奥托康纳6托盘型自动络筒机 22 台、日本村田优络宝自动络筒机15台，瑞士立达 D35c 并条机、RSB-D 24C 45 台和国内名厂制造的纺机，200 余台布机、5 套上腊和涂塑流水线及染色设备，固定资产近 5.6 亿元；年产涤纶缝纫线 2.5 万多吨，彩色纱 8000 余吨，油腊和涂塑防水布 1600 万平米。

公司主要产品有涤纶纱线、涤纶缝纫线、绣花线、涤纶包芯线、涤纶低弹丝缝纫线、防水布及各种服装辅料，其中公司主导的“德隆”牌涤纶纱线、涤纶缝纫线，通过了OEKO-TEX 100认证，质量稳定，价格适中，深受国内外客户青睐，产品远销欧美及东南亚国家和地区。



Ningbo S. Derons Import & Export Co., Ltd., was established as a professional manufacturer for polyester yarn and sewing thread. Located in Ningbo, Zhejiang Province, We have five independent legal entity subsidiaries in Yinzhou Ningbo, Shaorao Jiangxi and Yongkang Jinhua. Among them, three are dedicated to the manufacturing of polyester yarn and sewing thread, one to weaving, and one to dyeing. We cover an area of over 200,000 square meters and have more than 2000 staffs. In order to provide best quality products, we have 250,000 spinning machines, including 22 settings Germany SCHLAFHORST AUTOCONER 6D, 15 Japan MURATA PROCESS CONER II QPRO PLUS, 45 settings Switzerland RIETER drawing frame D35c and RSB-D 24C, 200 settings looms, and 5 settings equipment of wax coating, plastic-coating, and dyeing. All these up-to-date equipment amounts to a fixed asset of 56 million Yuan. As is well recognized in the industry, we have a stable annual production capacity, which is about 25,000 tons of sewing threads, 8,000 tons of dyed yarns, and 16,000,000 meters of waxed tarpaulin and plastic-coating tarpaulin.

Our major product lines are polyester yarn, polyester sewing thread, embroidery thread, poly/poly core spun sewing thread, polyester textured thread, tarpaulin, and so on. Among our products, the Derons branded polyester yarns and sewing threads are the best received from customers at home and abroad, especially those from Southeastern Asian, European and American markets. Our company has obtained Swiss Oeko-Tex Standard 100 certificates. Derons polyester yarns and sewing threads are our value-added line that offers excellent quality at a very competitive price.



涤纶纱线

100% Spun Polyester Yarn

本产品采用100% 1.2D x 38mm大有光高强度低伸涤纶短纤维，经特定纺纱、染色、卷绕而成。该产品采用了本公司自创的独特上油工艺，具有良好的光泽效果、优良的润滑性、万米无结头、较强的耐腐性、合适的缩水率、较高的摩擦、水洗、日晒、汗渍、光照色牢度，适用于高速缝制及高档的内外衣、针织服装等。

It is made of 100% 1.2D x 38mm polyester staple fiber of high-tenacity, low-elongation by special spinning, dyeing and finishing. It is featured by perfect glossy luster, excellent lubricity, knotless in 10 thousand meters, good roting proof, low water shrinkage, high fastness to abrasion, washing, sunlight, perspiration and sublimation. Suitable for high-speed sewing of out-wear, underwear, top grade knitting apparel.

Specification

12s/2	12s/3	20s/2
20s/3	20s/4	20s/5
20s/6	20s/9	30s/2
30s/3	40s/2	40s/3
50s/2	50s/3	60s/2
60s/3	80s/2	80s/3

- **Color:** Raw white, Optical white
- **Packing:** Paper cone, dyeing tube



涤纶缝纫线 Spun Polyester Sewing Thread

本产品采用100% 1.2D X 38mm大有光高强度伸涤纶短纤维，经特定纺纱，染色，卷绕而成。该产品采用了本公司独创的独特上油工艺，具有良好的光泽效果，优良的润滑性，万米无结头，较强的耐腐蚀性，合适的缩水率，较高的摩擦、水洗、日晒、汗渍、光照色牢度，适用于高速缝制及高档的内外衣、针织服装等。

It is made of 100% 1.2D x 38mm polyester staple fiber of high-tenacity, low-elongation by special spinning, dyeing and finishing. It is featured by perfect glossy luster, excellent lubricity, knotless in 10 thousand meters, good rotting proof, low water shrinkage, high fastness to abrasion, washing, sunlight, perspiration and sublimation. Suitable for high-speed sewing of out-wear, underwear, top grade knitting apparel.



Name	Specifications	Usages
29.5T*2(20s/2)	3000y 5000y	Jeans ,shoes,caps,leather products,etc
29.5T*3(20s/3)	2000y 3000m	Jeans,shoes,handbags,leather products,ect
19.7T*2(30s/2)	3000y 5000y	Art crafts,handbags,protective suits,ect
19.7T*3(30s/3)	3000y 5000y	Jeans ,tenis,leather products,handbags,shoes,ect
14.8T*2(40s/2)	3000y 5000y 10000y	Trousers,coats,suits,shirts,ect
14.8T*3(40s/3)	3000m 5000y	Protective suits,art crafts,shoes,etc
11.8T*2(50s/2)	5000y 10000y	Knitting garments,suit-dress,underwear,etc
11.8T*3(50s/3)	3000m 5000y	Art crafts,decoration sewing ,field clothes,etc
9.8T*2(60s/2)	5000y 10000y	Ultrathin fabrics,underwear,suit-dress,etc
9.8T*3(60s/3)	3000m 5000y 10000y	Coats,suits,trousers,bedsheets,qulits,blankets, etc
7.4T*2(80s/2)	5000y 10000y	Embroidering &clothing accessory
7.4T*3(80s/3)	5000y 10000y	Underwear,suit-dress,full dress,etc



包芯线

Core Spun Sewing Thread

采用高性能的涤纶长丝与涤纶短纤，经特殊精纺工艺纺制而成。具有长丝般的条干、光滑、毛羽少、伸缩小、强力更高更均衡、韧度适中、针迹缝合紧密，优秀的抗腐蚀性、抗静电性、无结头等特点。包芯线又分为涤包涤包芯缝纫线和棉包涤包芯缝纫线。

This item is made of polyester filament and staple. It is featured by excellent resistance to short term wet exposure, Excellent strength, Super high tenacity super low elongation, Excellent anti-static & anti-corrosiveness Unique feature of no break knots. It divided into 100% poly/poly core spun sewing thread and 100% cotton/poly core spun sewing thread.



Name	Specifications	Usages
29.5t X 2(20s/2)	3000Y 5000M	Jeans, shoes, caps, leather products, etc
29.5t X 3(20s/3)	2000Y 3000M	Jeans, shoes, handbags, leather products, etc
19.7t x 2(30s/2)	3000Y 5000Y	Art crafts, handbags, sewing of keyhole and fastener, etc.
19.7t x 3(30s/3)	3000Y 5000Y	Tents, jeans, leather products, shoes ect
14.8t x 2(40s/2)	3000M 5000Y 10000Y	Suits, trousers, coats, Sewing of bottom hole and fastener, etc.
11.8t x 2(50s/2)	5000Y 10000Y	Knitted garments, fashionable dress, suit-dress, etc

涤纶低弹缝纫线 Polyester Textured Thread

本产品主要采用涤纶低弹长丝为原料加工而成，具有线感柔软、弹性好、结点多、针剂美观、具有适度的伸缩性。

This item is made of texturized polyester filament and endowed with advantages like smooth feel, good elasticity, few knots, perfect neat and even seam characteristics.

- **Main Specifications:** 150D Twisted 250g/300g
- **Main Usages:** knitting underwear, overlock, etc.



涤纶绣花线 Polyester Embroidery Thread

本产品采用品质独特的涤纶长丝，经公司专有技术加工而成的利用绣花线。具有光泽靓丽、色泽逼真、使绣花图案立体感强，染色牢度高、耐氯、耐酸、耐日晒性能好，且具耐霉、耐虫蛀性能，线感流畅、不带针、耐摩擦、不易起毛等特点，适用于高速刺绣。

Using the selected polyester filament, to be processed to high quality modern embroidery thread. Outstanding features: Shiny color and high lustrous to achieve vivid embroidery impression, excellent color fastness to light, acid and chlorine, high fungus resistance and moth-proof, shrinkage free, high color fastness to washing, Gliding seam characteristics, strong rubbing resistance, fuzzing free. Suitable for high-speed embroidery sewing machine.



Name	Specifications	Usages
120D/2	2000m 3000y 5000y	clothes and caps, shoes and handbags, lace
150D/2	2000m 5000y	clothes and caps, shoes and handbags, lace

人造丝绣花线 Rayon Embroidery Thread

本产品采用有光粘胶长丝为原料，经国内最先进的倍捻捻丝、筒子染色工艺加工而成，产品具有染色批量大、色光一致的特点，适宜于高速刺绣。

It is made of viscose rayon filament, processed with doubling, twisting and package-dyeing, featured by good color fastness, and applicable to high-speed embroidery sewing.



Specification

120D/2	0.5KG	120D/2	1KG	120D/2	1000M
120D/2	2000Y	120D/2	3000Y	120D/2	3000M
120D/2	4000Y	120D/2	4000Y	120D/2	5000M
150D/2	2400Y	150D/2	4800Y	150D/2	3000Y

水溶线

Water Soluble Thread

PVA水溶线绿色环保,遇水溶解彻底,无污染,无残留,无副作用。具有理想的水溶温度和强伸展,良好的耐酸、耐碱、耐干热性能;溶于水后无味、无毒,水溶液呈无色透明状,在较短时间内能自然生物降解。

PVA water soluble thread is green, completely dissolved in water, no pollution, no residue, no side effects, it has ideal water-soluble temperature and strong elongation, good acid, alkali and dry-heat resistance. It is odorless and non-toxic when dissolved in water. The water solution is colorless and transparent, and can be biodegraded naturally in a short time.



Specification

Low and High temperature water soluble yarn

20degree with 20S-80S ,both single and double yarn
40degree with 20S-80S ,both single and double yarn
60degree with 20S-80S ,both single and double yarn
80degree with 20S-80S ,both single and double yarn
90degree with 20S-80S ,both single and double yarn

USAGE

Untwisted towel ,Separation Socks, Carton production, Non-welt Industrial Blankets,ETC.



各种规格防水布 Varied Specification Tarpaulin

有机硅布

Organic silicon waterpro of
canvas specification and type

Specification

wax paulin :

6*6	20s	39*26
6*6	20s	37*24
4*4	20s	44*32
4*4	20s	40*28
4*3	20s	44*32
4*3	20s	40*30

Plastic-coating paulin:

4*3	20s	44*32
2*2	20s	54*38

Organic silicon waterproof canvas:

4*4	20s	44*38
6*6	20s	39*27



涂塑布

Plastic-coating paulin



涤纶/涤棉腊布

Polyester wax paulin, polyester
cotton wax paulin

